
PROTOKÓŁ NR LXVIII/2023
z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego

VI kadencji odbytej w dniu 28 listopada 2023 roku 
godz. 1100 sala 113 Starostwa Powiatowego

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu

1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  
28 listopada 2023 roku na godz. 1100 LXVIII  sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 
2018-2024. Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 1105 otworzyła obrady LXVIII sesji Rady 
Powiatu Sieradzkiego.

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, że w dniu 20 listopada br. 
wpłynęło  postanowienie  nr  204/2023  Komisarza  Wyborczego  w  Sieradzu  w  sprawie 
stwierdzenia  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Rady  Powiatu  Sieradzkiego  Pana  Edwarda 
Szewczyka. Przewodnicząca odczytała treść postanowienia, które stanowi  załącznik nr 1 do 
protokołu. Obowiązujący skład Rady to 22 radnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu:
1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki 
2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta
3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu 
4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu
5. Artur Sterna – Członek Zarządu. 

Ponadto obecni byli:
1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu 
2. Justyna Kwiatkowska Lendzion – radca prawny 
3. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami
4. Józef Jura – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu
5. Maciej Książek –  Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa
6. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego
7. Barbara Ułanowska – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska
8. Katarzyna Palma – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów
9. Sławomir Puławski – wz. Naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii
10. Witold Romek – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu
11. Robert Piątek – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu
12. Krystyna Marcińczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu
13. Małgorzata Kamińska Chruścicka – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu
Lista obecności stanowi załącznik nr 2  do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Olga  Kołoszczyk  po  sprawdzeniu  kworum  stwierdziła,  że  
w sesji bierze udział 21 radnych, obrady sesji są prawomocne. 
Obecni radni:

1. Tomasz Baliński
2. Mariusz Bądzior
3. Sławomir Bruś
4. Andrzej Czyżak
5. Sylwia Dęga-Frątczak
6. Kazimiera Gotkowicz



7. Jan Hankiewicz
8. Daniel Joachimiak 
9. Jan Kołodziejczyk
10. Olga Kołoszczyk
11. Michał Ławniczak
12. Michał Pabich
13. Daniel Palma
14. Marek Płóciennik
15. Małgorzata Rojanek
16. Artur Sterna
17. Maciej Sulgan
18. Michał Terka 
19. Grzegorz Wardęga
20. Konrad Wilczyński
21. Michał Wzgarda
22. Krzysztof Żubrowski

Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

2. Przyjęcie porządku obrad LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego
Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
2. Przyjęcie porządku obrad LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
3. Przyjęcie protokołu z LXVII z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja  Starosty  Sieradzkiego  o  działalności  Zarządu  Powiatu  Sieradzkiego  

w okresie od LXVII do LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
6. Wystąpienia przybyłych gości.
7. Wystąpienia radnych.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2023-2036.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 

w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  
w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia w budżecie na 2024 rok 
kwoty 600.000,00 zł dla Gminy Klonowa na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1701E”.

12.  Sprawy różne.
13. Zamknięcie obrad LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.

O godz 11.09 na posiedzenie przybył radny Michał Terka
Przewodnicząca  Rady Powiatu  Olga  Kołoszczyk zaproponowała  wprowadzenie  do 

porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  stanu  drogi 
powiatowej nr 1735E wraz z jej infrastrukturą na obszarze sołectwa Góra. 

W  związku  z  brakiem  innych  uwag  przystąpiono  do  stwierdzenia  kworum  
i przegłosowania wniosku o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad:
Głosowanie:
 ZA (22 głosy)

Tomasz  Baliński,  Mariusz  Bądzior,  Sławomir  Bruś,  Andrzej  Czyżak,  Sylwia  Dęga-
Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 



Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Michał Pabich, Daniel Palma, Marek Płóciennik, 
Małgorzata  Rojanek, Artur  Sterna,  Maciej  Sulgan,  Michał  Terka,  Grzegorz  Wardęga, 
Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
 NIEOBECNI (0 radnych) 

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
2. Przyjęcie porządku obrad LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
3. Przyjęcie protokołu z LXVII z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja  Starosty  Sieradzkiego  o  działalności  Zarządu  Powiatu  Sieradzkiego  

w okresie od LXVII do LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
6. Wystąpienia przybyłych gości*.
7. Wystąpienia radnych.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2023-2036.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 

w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  
w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia w budżecie na 2024 rok 
kwoty 600.000,00 zł dla Gminy Klonowa na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1701E”.

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej stanu drogi powiatowej nr 
1735E wraz z jej infrastrukturą na obszarze sołectwa Góra.

13.  Sprawy różne.
14. Zamknięcie obrad LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.

Głosowanie:
 ZA (22 głosy)

Tomasz  Baliński,  Mariusz  Bądzior,  Sławomir  Bruś,  Andrzej  Czyżak,  Sylwia  Dęga-
Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 
Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Michał Pabich, Daniel Palma, Marek Płóciennik, 
Małgorzata  Rojanek, Artur  Sterna,  Maciej  Sulgan,  Michał  Terka,  Grzegorz  Wardęga, 
Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
 NIEOBECNI (0 radnych)  

3. Przyjęcie protokołu z obrad LXVII sesji Rady Powiatu.
Uwag nie wnoszono. 
Protokół został przyjęty. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli: radna Małgorzata Rojanek, radny Maciej Sulgan, radny Michał Terka. 
Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.
Głosowanie składu Komisji:



 ZA (21 głosów)
Tomasz  Baliński,  Mariusz  Bądzior,  Sławomir  Bruś,  Andrzej  Czyżak,  Sylwia  Dęga-
Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 
Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Michał Pabich, Daniel Palma, Marek Płóciennik, 
Małgorzata  Rojanek, Artur  Sterna,  Michał  Terka,  Grzegorz  Wardęga,  Konrad 
Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (1 głos)

Maciej Sulgan
 NIEOBECNI (0 radnych) 
Komisja w proponowanym składzie została przyjęta. 

5.  Informacja  Starosty  Sieradzkiego  o  działalności  Zarządu  Powiatu  Sieradzkiego  
w okresie od LXVI do LXVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.

Starosta  Sieradzki  Mariusz  Bądzior zabierając  głos  przedstawił  ww.  informację. 
Informacja Starosty stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

6. Wystąpienia przybyłych gości
Głos  zabrała  pani  Renata  Zasińska,  Radna  Rady  Gminy  Sieradz,  Członek  Rady 

Seniorów  Województwa  Łódzkiego,  słuchacz  Uniwersytetu  Trzeciego  Wieku.  Po 
przeczytaniu publikacji naukowej, z której wynika, że dzieci rodzą się z mikrocząsteczkami 
plastiku w organizmie postanowiła zająć się tematem przeciwdziałania i używania plastików 
w środowisku. Pani Renata Zasińska przygotowała apel oraz prezentację dla radnych Gminy 
Sieradz a dziś przedstawia ją radnym Rady Powiatu. Prezentacja stanowi  załącznik nr 6 do 
protokołu.  Pani  Renata  Zasińsk  zawnioskowała  o  stworzenie  Komisji  do  spraw  walki  
z plastikiem, podjęcie apelu i wdrożenia inicjatywy na terenie Powiatu Sieradzkiego. 

Pani Renat Zasińska poinformowała również, że w imieniu 1048 osób mieszkających 
wzdłuż drogi powiatowej nr 1708E od Wiechutek do Chojnego, złożyła petycję o zwiększenie 
projektu  budżetu  Powiatu  Sieradzkiego  n  2024  rok  o  zadanie  inwestycyjne  pod  nazwą 
wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy ww. drogi. Pani Zasińska stwierdziła, że 
podstawą  do  lobbowania  o  środki  zewnętrzne  na  inwestycję  koniecznym jest  posiadanie 
projektu. 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk podziękowała za przedstawioną prezentację. 
Zaproponowała,  aby  Komisja  Spraw  Gospodarczych  podjęła  dyskusję  na  ten  temat  
i wypracowała stanowisko w sprawie. 

7. Wystąpienia radnych
Głos zabrał  radny Maciej Sulgan. Zgłosił interpelacje dotyczącą form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli. „W związku z informacjami ze Związku Nauczycielstwa Polskiego 
Oddział  w  Sieradzu  o  przekroczeniu  kompetencji  przez  Zarząd  Powiatu  Sieradzkiego  w 
sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach oświatowo -wychowawczych prowadzonych przez powiat sieradzki na 
2024 rok. Proszę o wyjaśnienie następujących kwestii: 
1. Dlaczego zanim rada powiatu podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia budżetu na 2024 rok 
został przesłany do ZNP Oddział w Sieradzu projekt uchwały dotyczący podziału środków na 
doskonalenie nauczycieli? Czy najpierw rada powiatu nie powinna wyodrębnić środków na 
doskonalenie zawodowe nauczycieli? 
2. W § 1 załącznika do przedmiotowego projektu Uchwały jest według mojej opinii błędny 
zapis, gdyż Zarząd Powiatu nie posiada delegacji do wyodrębniania środków na doskonalenie 
zawodowe  nauczycieli  tylko  Rada  Powiatu.  Regulują  to  zapisy  Karty  Nauczyciela,  



a mianowicie art. 70a. 1 i art. 91d, które wyraźnie wskazują na fakt, że za wyodrębnienie 
środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli odpowiada Rada Powiatu. 
3. W § 6 załącznika do Projektu Uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach  oświatowo  - 
wychowawczych  prowadzonych  przez  powiat  sieradzki  na  2024  rok  zawarty  został 
następujący zapis: „Z dofinansowania do studiów i kursów nadających kwalifikacje, mogą 
korzystać nauczyciele, dla których szkoła, w której ubiegają się o dofinansowanie jest ich 
podstawowym miejscem pracy." Według mojej opinii nie można tworzyć takich zapisów - to 
Karta  Nauczyciela  reguluje  dla  kogo  przeznaczone  są  środki  na  doskonalenie  zawodowe 
nauczycieli, a nie Zarząd Powiatu. 
4. W § 8 załącznika do projektu Uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach  oświatowo  - 
wychowawczych  prowadzonych  przez  powiat  sieradzki  na  2024  rok,  Zarząd  Powiatu 
Sieradzkiego dokonuje przekazania kompetencji do dysponowania środkami na doskonalenie 
zawodowe  nauczycieli  dyrektorom  szkół  i  placówek,  co  również  w  mojej  opinii  jest 
niezgodne  z  prawem.  Chciałbym  w  tym  miejscu  powołać  się  na  rozstrzygnięcie  WSA  
w Gliwicach (wyrok z dnia 22 kwietnia 2008 roku syg. akt IV SA/GI 693/07), który wyjaśnił, 
że  „wolą  ustawodawcy,  określoną  w art.  70a  ust.  1  Karty  Nauczyciela  było  powierzenie 
radzie  gminy  dysponowaniem środkami  przeznaczonymi  na  dofinansowanie  doskonalenia 
zawodowego nauczycieli i organizacji doradztwa metodycznego, które musi przewidzieć w 
swoim budżecie, to umieszczenie w planach finansowych szkół środków pieniężnych na ten 
cel, którymi zgodnie z art. 39 ust. 1 pkt 5 ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie 
oświaty dysponuje dyrektor, jest przekroczeniem delegacji ustawowej. Zdaniem sądu stworzy 
to  nieprzewidzianą  przepisami  prawa  sytuację,  w  której  zamiast  jednego  funduszu  na 
poziomie organu prowadzącego szkoły powstanie wiele funduszy, którymi dysponować będą 
dyrektorzy szkół." Analogiczny zapis do powołanego z ustawy o systemie oświaty znajduje 
się w ustawie - Prawo Oświatowe, a w przypadku doskonalenia zawodowego nauczycieli rada 
powiatu wykonuje takie same zadania, jak rada gminy. Dlatego, jak na wstępie uważam, że 
Zarząd Powiatu Sieradzkiego przekroczył swoje kompetencje, a projekt uchwały w sprawie 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowo - wychowawczych prowadzonych przez powiat sieradzki na 2024 
rok jest niezgodny z przepisami prawa”.

Radny Maciej Sulgan zwrócił się o wyjaśnienie na jakim etapie są sprawy poruszone 
na ostatniej sesji przez radnego Juliusza Góraja, tj. oświetlenie na ul. Reymonta w Sieradzu 
oraz sprawa parkingu przy starostwie. 

Pan Robert Piątek Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu wyjaśnił, że na tą 
chwilę  nie  ma  środków  na  doświetlenie  przejścia  dla  pieszych  na  ul.  Reymonta.  Jeśli
w przyszłym roku pojawią się takie środki doświetlenie zostanie wykonane. Odnosząc się do 
przebudowy parkingu rozmowy z Sądem i Prokuraturą nadal trwają i nie ma ostatecznych 
uzgodnień. 

Radny Michał Pabich poruszył kilka tematów:
 zwrócił  się  o  przedstawienie  aktualnych  informacji  na  temat  nieruchomości  na  ul. 

Mickiewicza w Sieradzu oraz w Rafałówce;
 zapytał czy przebudowa drogi w miejscowości Rzechta będzie dotyczyła całego odcinka 

drogi tj. od Stawiszcza do Podłężyc czy tylko określonej części;
 zapytał dlaczego akurat w II LO jest planowany montaż windy. Czy dyrektorzy innych 

szkół zgłaszali takową potrzebę;
 poinformował,  że  Miasto  Sieradz  zamierza  wybudować  halę  sportową  przy  szkole 

podstawowej nr 1 w Sieradzu. Radny zapytał czy Prezydent Sieradza kontaktował się ze 
Starostą w celu nawiązania współpracy w tym temacie. Być może I LO w Sieradzu, które 



potrzebuje  sali  gimnastycznej  mogłoby  korzystać  z  nowej  hali  sportowej
w ramach współpracy;

 w imieniu mieszkańców zapytał o wykup mieszkań w bloku na ul. Łokietka w Sieradzu; 
Radny zapytał z czego wynika brak możliwości wykupu mieszkań;

 zwrócił się o sfrezowanie kolein na ul. Czajkowskiej w Klonowej;
 zwrócił się o przybliżenie informacji na temat planowanego ronda na ul. Armii Krajowej 

w Sieradzu.
Radny  Konrad  Wilczyński poruszył  kwestię  windy  II  LO  w  Sieradzu.  PEFRON 

informuje, że sprawa nie zostanie załatwiona w terminie, ponieważ starostwo nie dostarczyło 
dokumentów odnośnie chęci budowania ww. windy. Radny zapytał czy do końca grudnia 
starostwo jest w stanie przekazać brakujące dokumenty by otrzymać dotację. 

Radny zwrócił  się  o interwencję i  ustawienie znaków bezpieczeństwa obok sklepu 
Dino  przy  drodze  Burzenin  -  Sieradz.  Radny  wnioskuje  o  znaki  pionowe  nakazu  skrętu
w prawo. 

Pan  Robert  Piątek  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Sieradzu wyjaśnił,  że 
wnioskowane  oznakowanie  na  drodze  Burzenin  -  Sieradz  zostanie  przeanalizowane  na 
najbliższym  posiedzeniu  komisji  bezpieczeństwa.  Ulica  Czajkowska  w  Klonowej
w najbliższym czasie zostanie przebudowana. Obecnie wykonywana jest dokumentacja na 
budowę ronda na ul. Armii Krajowej, niestety pod nawierzchnią drogi jest wiele urządzeń, 
które należy usunąć co podraża koszty wykonania inwestycji. Ostatecznej dokumentacji oraz 
terminu wykonania inwestycji jeszcze nie ma. 

Radny  Andrzej  Czyżak odnosząc  się  do  planowanego  wzrostu  najniższego 
wynagrodzenia  zapytał  czy  jest  możliwe  zwiększenie  deficytu  o  kilka  procent  by  móc 
wygospodarować podwyżki płac dla pracowników. Jeśli pracownicy zarabiający więcej niż 
najniższa krajowa nie otrzymają podwyżki od stycznia nastąpi wywłaszczenie wynagrodzeń 
i zanik motywacji do lepszej pracy. 

Starosta  Sieradzki  Mariusz  Bądzior odnosząc  się  do  pytań  radnych,  wyjaśnił  co 
następuje:
 do  dnia  20  listopada  br.  wpłynęła  jedna  oferta  na  zakup  nieruchomości  na  ul. 

Mickiewicza,  ofertę  złożył  Sąd.  Na dzień  8  grudnia  br.  zaplanowane jest  podpisanie 
umowy;

 na dzień dzisiejszy nie ma informacji czy osoby są nadal zainteresowane nieruchomością 
w Rafałówce, na dniach zostanie ogłoszony przetarg;

 Starosta  bardzo  dziękuje  Prezydentowi  Miasta  Sieradza,  że  chce  wybudować  sale 
sportową, z której będzie korzystało I LO w Sieradzu. Starosta nie ma informacji na ten  
temat;

 dokumentacja  na  przebudowę  drogi  powiatowej  w  Rzechcie  powinna  być  wykonana
w całości;

 radni wnioskują o windy, o drogi, o podwyżki natomiast budżet jest jeden. Oczekiwania 
radnych  są  duże,  natomiast  radni  nie  wskazali  na  posiedzeniach  komisji  źródła 
finansowania ww. zadań.  Rząd podwyższa wynagrodzenie jednak nie idą za tym żadne 
środki.  Zarząd  stara  się  zachować  dysproporcje  w  wynagrodzeniach,  w  lipcu  były 
podwyżki kosztem pewnych inwestycji. 

 sprawa  z  PFRON-em  jest  dość  złożona,  ponieważ  PFRON  występuje  zarówno  do 
Powiatu  jak  i  bezpośrednio  do  dyrektora  szkoły  celem  uzyskania  wyjaśnień.  Te 
wyjaśnienia są na bieżąco składane. 

Głos  zabrał  Pan  Dariusz  Perdek Naczelnik  Wydziału  Inwestycji  i  Zarządzania 
Nieruchomościami.  Wyjaśnił,  że  nie  ma problemu z wykupem mieszkań.  Wpłynęło kilka 
podań dotyczących wykupu lokali mieszkalnych należących do Skarbu Państwa. Rozpiętość 
bonifikaty  była  skrajna  bo  od  0% do  95%.  Wojewoda  nie  wyraził  zgody  na  bonifikatę. 



Starostwo pokryło koszty wyceny dwóch nieruchomości, koszty świadectwa energetycznego 
po czym mieszkańcy wycofali się z wykupu mieszkań. 

Radny Konrad Wilczyński stwierdził:  „Ad vocem chciałem powiedzieć, skąd mamy 
brać  pieniądze.  Ja  się  cieszę,  że  mówi  to  Starosta,  który  jest  szczerze  mówiąc
w komunikatywie ludzi, którzy rządzili przez 8 ostatnich lat. Którzy zapominają o tym, że tak 
naprawdę zabierali nam tutaj z powiatu pieniądze i centralizowali je. Przykładem są wydziały 
komunikacji,  które traciły.  I  na przykład decyzja Pani  Starosty,  która odbija  się  na dzień 
dzisiejszy do tej pory właśnie z budynkiem CKU. 220000. Nie wiem czy to jest dla Pani dużo  
czy mało. O tym, że wygasiliśmy placówkę w Rafałówce i budynek stoi na dzień dzisiejszy 
cały czas pusty.  Ponoszone koszty,  jakie dostałem informacje z powiatu,  jest  to na dzień 
dzisiejszy 220000, które mogłoby spokojnie iść na przykład w nagrody. Nagrody nauczycieli, 
nagrody pracowników. I mało tego, sądzę, że taki budynek mógłby nadal zarabiać na siebie
w różnej postaci. Nie na zasadzie tylko i wyłącznie wygaszania budynku. Tylko od razu mieć 
pomysł  i  dopiero  wygaszać.  I  to  jest  uważam  przyszłość  właśnie  nasza,  że  musimy 
podejmować  decyzje  oczywiście  czasami  trudne,  ale  zarazem tak  samo,  żeby  od  razu  te 
decyzje niosły za sobą nie straty, ale jakieś korzyści. Bardzo dziękuję.”

Starosta  Seradzki  Mariusz  Bądzior:  „Ad  vocem,  zanim  odpowie  Pani  Starosta, 
chciałbym powiedzieć, że mijamy się z pewnymi rzeczami. Po pierwsze, jeżeli  mówimy  
o samej Rafałówce, to nie widzimisię było zarządu, tylko to było widzimisię ustawodawcy, 
gdzie mogło być tylko 14 dzieci. I na dzień, kiedy trzeba było podjąć decyzję tych dzieci,  
mieliśmy  15.  Więc  nie  było  możliwości,  żeby  nagle  ściągnąć  dzieci  nie  wiadomo  skąd
i zrobić następny Dom Dziecka. Trzeba było wybrać jeden Dom Dziecka”.

Pani  Kazimiera  Gotkowicz  Wicestarosta: „Jeżeli  chodzi  o  wygaszenie  placówki 
opiekuńczo-wychowawczej, to Pan Starosta już odpowiedział. Mieliśmy 15 dzieci na dwie 
placówki. Myślę, że Pan jest bardzo uważnym słuchaczem na sesji i dokładnie Pan pamięta te 
dane, które były przedstawiane wtedy. Ja już w tej chwili w szczegółach Panu nie odtworzę, 
ale można sięgnąć do dokumentów, że na tę niewielką liczbę dzieci było 5 Pań sprzątających 
na przykład i etatów obsługi 13 dzieci, o ile dobrze pamiętam, to około 21. Więc mijało się to  
z celem. Jedna placówka i druga, czyli jeden Dom Dziecka i drugi był niedoszacowany, jeżeli 
chodzi o liczbę dzieci. Podjęliśmy decyzję o tym, żeby utworzyć jeden Dom Dziecka. Więc 
na  pewno  taniej  jest  utrzymać  nawet  pusty  budynek,  aniżeli  cały  Dom  Dziecka.  Bo 
przypominam Panu i myślę, że Pan to też dokładnie wie, że koszt utrzymania jednego dziecka 
w Domu Dziecka w tym roku,  w 2023,  to  jest  około 10.000 złotych.  Więc proszę sobie 
policzyć miesięcznie,  żeby Pan miał  świadomość.  Natomiast  przy wzrastających kosztach 
pracy myślę, że w przyszłym roku ten koszt będzie jeszcze wyższy. Natomiast jeżeli chodzi o 
budynek po Domu Dziecka, po placówce opiekuńczo-wychowawczej w Rafałówce to tak jak 
pewnie  Pan  wie,  bo  myślę,  że  jeżeli  Pan  się  interesował,  to  na  komisji  na  pewno  takie 
odpowiedzi padały, jest wycena tego budynku, był ogłoszony raz przetarg. My chcieliśmy 
troszeczkę więcej  pieniędzy niż  w tej  wycenie.  Właściwie nie  troszeczkę,  a  dużo więcej. 
Uznaliśmy,  że  ta  nieruchomość  ze  względu  na  jej  położenie  ma  pewne  walory  i  warto 
poczekać, żeby sprzedać ją z większym zyskiem. Jest to majątek powiatu, którym też nie  
można sobie tak dowolnie dysponować. Nie wiem, czy Pan jeszcze oczekuje ode mnie innej 
odpowiedzi. Bo chyba nie jestem w stanie już Panu nic więcej dodać. Bo myślę, że jest ona 
wyczerpująca. Natomiast jeżeli chodzi o Pańskie dygresje na temat 8 lat mijających rządów, 
to  myślę,  że  sesja  Rady  Powiatu  nie  jest  miejscem  do  takiej  dyskusji.  Moglibyśmy 
dyskutować, bo ja mam zupełnie odmienne zdanie od Pańskiego, co jest chyba oczywiste. 
Natomiast  szanujmy  siebie  nawzajem,  szanujmy  radnych,  szanujmy  gości,  którzy  są  na 
komisji. I nie wywłóczmy takich tematów, bo to niczemu nie służy. Dziękuję uprzejmie.”

Radna Sylwia Dęga Frątczak: „Ad vocem  do pytań Pana Wilczyńskiego. Dotknął Pan 
takiej kwestii związanej z II LO, z pytaniem, dlaczego tam winda. Oczywiście życzylibyśmy 



sobie wszyscy, żeby była wszędzie. Jednak drodzy Państwo, najświeższe informacje związane 
z  rankingiem  Perspektyw  pokazują  dwie  kwestie  związane  ze  szkołami  średnimi,  które 
podlegają pod Starostwo Powiatowemu w Sieradzu. Czytam. I LO, drodzy Państwo, o 113 
miejsc  po  raz  kolejny  spadło  w  rankingu.  Jest  na  418  miejscu.  A  Żeromski,  mówiąc 
kolokwialnie, czyli II LO z oddziałami dwujęzycznymi, na 301. 418 Jagiellończyk. 301 II 
LO. Rok wcześniej, Jagiellończyk jest na 305, a jeszcze rok wcześniej na 233. Dzisiaj jest na 
418.  Mnie  jako  absolwentkę  i  myślę,  że  kolegę  Pabicha  również,  bo  oboje  jesteśmy 
absolwentami tej szkoły, strasznie to boli. Uważam, że jest to sytuacja, której komentować
w tym momencie już nie trzeba. Drodzy Państwo, 113 miejsc tak naprawdę co roku. Więc 
pytając dlaczego, czym sobie zasłużył? No myślę, że jeżeli zaczynamy, w ogóle zaczynamy 
od takiej kwestii wprowadzania wind. Trudno mi tutaj też mówić jakby za cały zarząd. Ale 
Radzie Powiatu były już takie głosy, no jakieś kryteria trzeba przyjąć. Dziękuję bardzo.

Radny Konrad Wilczyńki: „A kto rządzi tak szczerze mówiąc w takim razie? Kto jest 
odpowiedzialny za te szkoły, placówki? O windach mówił kolega radny, ale nie chodzi o 
ranking, tylko chodzi o kryteria, które mówiły za tym. Czyli czym lepsza szkoła, tym dostaje 
lepsze  granty.  Tak?  Wracając  do  kwestii  placówki  wygaszania.  Ja  rozumiem  wszystko. 
Możemy łapać się za słowa. Ale właśnie nie ukrywam, że to są ciężkie tematy i dużej polityki 
oczywiście ja nie chcę tutaj uprawiać. Ale z drugiej strony trzeba brać konsekwencje tego 
wszystkiego, które szczerze mówiąc,  ma Pani na klapie jakąś tam informację,  gdzie Pani 
przynależy. I oni, rządzili ci ludzie przez 8 lat, prowadzili jakąś narrację, że powiaty niestety 
nie  bogaciły  się  i  nie  bogacą  się  na  tą  chwilę.  Wracając  do  samej  placówki,  nawet  w 
Rafałówce było 14 dzieciaków. A wiemy, że w Tomisławicach w późniejszym momencie 
było za dużo dzieci. Bo wiemy o tym, że było trochę za dużo tych dzieci. Na dzień dzisiejszy  
wiemy o tym, że te dzieci tak samo nie są w placówce odpowiedniej dla siebie. Tutaj mam 
nadzieję,  że  dostaniemy  tą  informację  pozytywną  odnośnie  dofinansowania  na  nową 
placówkę Domu Dziecka.  Z czego jestem bardzo dumny dla wszystkich osób, które były 
zaangażowane  w to.  Ale  no  ja  nie  chcę  Panie  Starosto  tutaj  nikogo  obrażać.  Ale  moim 
zdaniem musimy brać odpowiedzialność za to wszystko. Dziękuję bardzo.”

Wicestarosta  Kazimiera  Gotkowicz odnosząc  się  do  tematu  wind  wyjaśniła,  że 
architektoniczne ułożenie budynków również ma znaczenie. Budynek Jagiellończyka składa 
się  z  dwóch  części.  Stara  część  wpisana  jest  w  rejestr  zabytków,  natomiast  nowa  część 
posiada  korytarze  łączone  schodami,  więc  winda  w  nowej  części  nie  załatwia  problemu 
przejścia do starej części, ponieważ jest kolejna bariera w postaci kilku schodków.

Odnosząc się do ponoszenia konsekwencji Pani Wicestarosta stwierdziła, że żadnych 
konsekwencji się nie boi i życzy by ten rząd, który będzie, podejmował takie decyzje, żeby 
one były najlepsze, żeby był błogostan i dobrostan w każdej dziedzinie. Natomiast mówienie 
o tym, że powiaty się nie bogaciły, zwraca uwagę by sprawdzić budżet sprzed 5 lat. To samo 
dotyczy budżetu Powiatu, należy sprawdzić z jaką kwotą zaczął się rok i z jaką zakończył. 
Być może było wiele błędów przez  ostatnie 8 lat, ale należy zauważać że Minister Finansów 
zapewnił  środki  powyżej  5  mln  zł  na  budowę  Domu  Dziecka  w  Sieradzu.  Kwota 
prawdopodobnie wystarczy na wybudowanie i wyposażenie nowego Domu Dziecka.

Odnosząc  się  do  ilości  dzieci  w  placówce  opiekuńczo  wychowawczej,  pani 
Wicestarosta stwierdziła, że zdarzało się, że było ich więcej niż 14 jednak utrzymanie dwóch 
domów byłoby niegospodarne, gdyby w jednym było 14 a w drugim np. 2 dzieci.  Przepisy 
idą  w  kierunku  pieczy  zastępczej,  rodzinnych  domów  dziecka  i  unikania  placówek 
instytucjonalnych. Mówi się również o Rodzinnych Domach Opieki dla seniorów. Takie są 
tendencje i wytyczne Unii Europejskiej.

Radny Maciej Sulgan stwierdził, że jego zdaniem kolega Konrad Wilczyński chodziło 
miał na myśłi to, że można było wybrać inną destynację czyli Rafałówka mogła zostać dalej 
Domem Dziecka, a można było przeznaczyć do sprzedaży Dom Dziecka w Tomisławicach. 



Zdaniem radnego nieruchomość w Tomisławicach można by było o wiele szybciej sprzedać 
ze względu na atrakcyjniejsze miejsce. Radny stwierdził, że może dzieci można było zostawić 
w Rafałówce, może by nie doszło do tego wypadku niestety, który też tam miał miejsce. „Na 
stronie starostwa jest jasny zapis. Dziewczynki miały być u góry, chłopcy mieli być na dole. 
Ktoś tego nie dopilnował. Jeżeli już się tak rozliczamy dzisiaj z pewnych słów i z ponoszenia  
odpowiedzialności, no to okej, to idziemy dalej. Może byśmy 220000 nie stracili, bo dawno 
już Tomisławice byłyby sprzedane. Myślę, że dużo szybciej zostałyby sprzedane. Teraz jeżeli 
chodzi  o  rankingi  i  mówimy  tutaj  o  Żeromskim.  Dobrze,  chcemy  rozliczać  szkoły 
Jagiellończyk,  Żeromski,  rankingi.  Czy  wszyscy  Państwo  znają  sytuację?  Do  mnie  się 
zgłaszają rodzice, grupa rodziców z Żeromskiego, którzy są zaniepokojeni tym, co się w tej 
szkole dzieje. Nauczyciel, który ma 3 promile i uczy dalej. Pani Wicestarosto, czy ja podaję  
jakieś nieprawdziwe informacje? W tamtym roku nauczyciel, który się barykadował przed 
dziećmi.  Rodzice  się  pytają,  dlaczego  Powiat  Sieradzki  wyraził  zgodę  na  przejście  Pani 
Dyrektor na emeryturę? Czy może dlatego, że jeszcze jest zatrudniona w innej szkole? Może 
dlatego nie ma tyle czasu, żeby zajmować się placówką? Jest bardzo dużo lekcji, które się nie 
odbywają,  nie  ma  zastępstw,  Nie  wiem,  może  jest  w  rankingach  wyżej  Żeromski,  bo 
przychodzą  dużo  lepsze  dzieci.  Natomiast  może  one  się  dokształcać  muszą  niestety  na 
korepetycjach. I te korepetycje są tam prowadzone i to w bardzo dużym zakresie. O czym 
mówię? No o tym, że uczniowie uczęszczają z Żeromskiego na korepetycję. I może dlatego w 
rankingach ta  szkoła jest  tak wysoka i  to wielu uczniów. Natomiast  jeżeli  chodzi  tutaj  o 
kwestie wynagrodzeń, to nie my powinniśmy wiedzieć skąd powiat, skąd Zarząd Powiatu ma 
wziąć pieniądze.  Bo tak jak kolega powiedział  wcześniej,  8  lat  tutaj  jesteście  w koalicji, 
rządzicie  razem.  Zadbajcie  o  tych  pracowników,  którzy  są  na  stanowiskach  wyższego 
szczebla,  żeby  stąd  nie  pouciekali.  Bo  naprawdę  wypłaszczone  są  te  wynagrodzenia  na 
maksa. Tak nie powinno być. Dziękuję.” 

Starosta Sieradzki  Mariusz Bądzior:  „Ad vocem. Nie 8 lat,  tylko 5.  Po drugie,  za 
każdym razem o pracowników wydaję mi się, że Zarząd dosyć dobrze dba i za każdym razem 
próbujemy robić jak najwięcej. I jeżeli porównamy 8 lat, jak Pan Radny powiedział, to pensje  
wzrosły bardzo dużo. I uważam, że cały czas Zarząd robi wszystko, żeby pracowników jak 
najbardziej za swoją pracę, niejednokrotnie może nie tak ciężką jak odpowiedzialną, chcemy 
ich wynagradzać i to robimy. Pracownicy również dostają nagrody, doposażenia. Więc to nie 
jest tak jak tutaj Radny przedstawia”.

Radny Michał Pabich zabierając głos stwierdził, że jego pytanie było podyktowane 
przebiegiem minionych Komisji  Rady Powiatu,  na których radni otrzymali  informację,  że 
stosowne  pismo zostało  skierowane  do  dyrektorów szkół.  To  pytanie  nie  miało  żadnego 
drugiego  dna.  Chciał  tylko  się  dowiedzieć,  jakie  kryteria  zdecydowały  o  tym,  że  jest  to 
Żeromski. Radny cieszy się, że ta winda gdzieś zmierza ku końcowi.

Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz stwierdziła, że nikt nie mógł przewidzieć tego co 
wydarzyło  się  w domu dziecka.  Zarówno jeden jak i  drugi  dom dziecka są  oddalone od 
zabudowań gospodarczych. Zdaniem pani Wicestarosty dużą niezręcznością jest odnoszenie 
się do tego. 

Natomiast  jeżeli  chodzi  o  szkoły,  to  za  prowadzenie  szkoły  odpowiedzialny  jest 
dyrektor. Mówienie z taką dużą lekkością, że wyniki w Żeromskim są lepsze, bo uczniowie 
chodzą  na  korepetycje  jest  zastanawiające.  Każdy uczeń czy  rodzic  wraz  z  uczniem,  ma 
prawo wybrać szkołę i to jest decyzja uczniów, którzy chcą się uczyć w tej, a nie w innej 
szkole. Pani Wicestarosta ma nadzieję, że sytuacja z rankingiem Jagiellończyka się poprawi i  
wróci do normy.  

Odbył  się  konkurs w Żeromskim, do którego zgodnie z  prawem mogła przystąpić 
również  Pani  Dyrektor  Świniarska.  Była  jedynym  kandydatem  i  ten  konkurs  wygrała. 
Natomiast  w każdej  szkole  zdarzają  się  jakieś  sytuacje  dotyczące nauczycieli.  Faktycznie 



doszły do Zarządu informacje dotyczące jakiegoś  niechlubnego zachowania się nauczyciela 
w Żeromskim. W dniu dzisiejszym Pani  Dyrektor podpisuje protokół,  jest  po gruntownej 
kontroli Kuratorium Oświaty. Przyjechał zespół wizytatorów z Kutna,  żeby nie było żadnych 
posądzeń o powiązania. Bardzo dokładnie przeprowadzono kontrolę, z której  szczególnych 
zastrzeżeń co do bezpieczeństwa uczniów, szczególnych zastrzeżeń nie ma. Została również 
przeprowadzona ankieta dotycząca nauczycieli  tej  szkoły i  Pan,  który ma osobiste,  chyba 
chorobowe  problemy,  w  tej  ankiecie  wypadł  rewelacyjnie.  Nikt  nie  pochwala  zachowań 
niezgodnych z prawem i to jest oczywiste. Pan pracuje ponieważ, że nie ma jeszcze wyroku i 
w tym zakresie dyrektor ma związane ręce. Dokąd nie będzie wyroku sądu za przestępstwo 
popełnione umyślnie, dyrektor nie może podjąć żadnych kroków w tym zakresie. 

Radny Michał Terka nawiązał do wystąpienia pani Renaty Zasińskiej i stwierdził, że 
trudno  się  nie  zgodzić  z  tym  wystąpieniem.  Radny  chętnie  podejmie  temat  na  Komisji  
Drogownictwa.  Stop  Plastikom  to  bardzo  słuszna  i  szlachetna  akcja.  Jest  to  jednak 
wierzchołek góry lodowej,  ponieważ należy zauważyć problem dzikich wysypisk śmieci i 
nielegalnych odpadów, które są latami zwożone do Polski. Radny zaapelował do rządzących 
by wypracować jakieś rozwiązanie by wstrzymać import tych śmieci. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-
2036

Przewodnicząca  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Małgorzata  Rojanek  odczytała  treść 
projektu uchwały Nr LXVIII/504/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 października 
2023 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036.

W związku z brakiem uwag  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:
 ZA (17 głosów)

Tomasz Baliński,  Mariusz Bądzior,  Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 
Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 
Michał  Ławniczak,  Daniel  Palma,  Małgorzata  Rojanek, Artur  Sterna,  Michał  Terka, 
Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (5 głosów)

Andrzej Czyżak, Michał Pabich, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński
 NIEOBECNI (0 radnych) 
Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.
/uchwała Nr LXVIII/504/2023 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok
Przewodnicząca  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Małgorzata  Rojanek  odczytała  treść 

projektu uchwały Nr LXVIII/505/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 października 
2023 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok.

W związku z brakiem uwag  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:
 ZA (17 głosów)

Tomasz Baliński,  Mariusz Bądzior,  Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 
Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 
Michał  Ławniczak,  Daniel  Palma,  Małgorzata  Rojanek, Artur  Sterna,  Michał  Terka, 
Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (5 głosów)

Andrzej Czyżak, Michał Pabich, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński



 NIEOBECNI (0 radnych) 
Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.
/uchwała Nr LXVIII/505/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 
w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  liniach  komunikacyjnych  
w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej

Przewodnicząca  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Małgorzata  Rojanek  odczytała  treść 
projektu uchwały Nr LXVIII/506/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 października 
2023 roku w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych w przewozach autobusowych 
o charakterze użyteczności publicznej.

W związku z brakiem uwag  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:
 ZA (21 głosów)

Tomasz  Baliński,  Sławomir  Bruś, Sylwia  Dęga-Frątczak,  Kazimiera  Gotkowicz,  Jan 
Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga  Kołoszczyk,  Michał 
Ławniczak,  Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz 
Wardęga,  Michał  Wzgarda,  Krzysztof  Żubrowski,  Andrzej  Czyżak,  Michał  Pabich, 
Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
 NIEOBECNI (1 radny) 

Mariusz Bądzior
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
/uchwała Nr LXVIII/506/2023 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia w budżecie na 2024 rok 
kwoty 600.000,00 zł dla Gminy Klonowa na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1701E”

Przewodnicząca  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Małgorzata  Rojanek  odczytała  treść 
projektu uchwały Nr LXVIII/507/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 października 
2023  roku  w  sprawie  wyrażenia  woli  zabezpieczenia  w  budżecie  na  2024  rok  kwoty 
600.000,00 zł dla Gminy Klonowa na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 
nr 1701E”.

W związku z brakiem uwag  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 
sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie:
 ZA (21 głosów)

Tomasz  Baliński,  Sławomir  Bruś, Sylwia  Dęga-Frątczak,  Kazimiera  Gotkowicz,  Jan 
Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga  Kołoszczyk,  Michał 
Ławniczak,  Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz 
Wardęga,  Michał  Wzgarda,  Krzysztof  Żubrowski,  Andrzej  Czyżak,  Michał  Pabich, 
Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
 NIEOBECNI (1 radny) 

Mariusz Bądzior
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
/uchwała Nr LXVIII/507/2023 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/



12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej stanu drogi powiatowej 
nr 1735E wraz z jej infrastrukturą na obszarze sołectwa Góra.

Przewodnicząca  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Małgorzata  Rojanek  odczytała  treść 
projektu uchwały Nr LXVIII/508/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 października 
2023 roku w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej stanu drogi powiatowej nr 1735E wraz 
z jej infrastrukturą na obszarze sołectwa Góra.

Radny Michał Pabich  zapytał czy wpłynęła jakaś odpowiedź od burmistrza Gminy 
Warta w powyższej sprawie.

Dyrektor PZD Robert Piątek wyjaśnił, że wystąpiono do Burmistrza Gminy Warta tak 
jak wspomniano w uzasadnieniu do projektu uchwały jednak jeszcze nie ma odpowiedzi. 

W  związku  z  brakiem  innych  uwag  Przewodnicząca  Rady  Olga  Kołoszczyk 
przystąpiła do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod 
głosowanie:
 ZA (21 głosów)

Tomasz  Baliński,  Sławomir  Bruś, Sylwia  Dęga-Frątczak,  Kazimiera  Gotkowicz,  Jan 
Hankiewicz,  Daniel  Joachimiak,  Jan  Kołodziejczyk,  Olga  Kołoszczyk,  Michał 
Ławniczak,  Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz 
Wardęga,  Michał  Wzgarda,  Krzysztof  Żubrowski,  Andrzej  Czyżak,  Michał  Pabich, 
Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński.

 PRZECIW (0 głosów)
 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów)
 NIEOBECNI (1 radny) 

Mariusz Bądzior
Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.
/uchwała Nr LXVIII/508/2023 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/

13. Sprawy różne.
Przewodnicząca Rady Powiatu Olga Kołoszczyk odnosząc się do wystąpienia radnego 

Juliusza Góraja na ostatniej sesji  dotyczącego braku miejsc parkingowych przy starostwie 
powiatowym  oraz  sądzie  poinformowała,  że  temat  został  przekazany  do  dalszego 
procedowania na Komisję Drogownictwa, Komunikacji i Spraw Obywatelskich.  

Radny Konrad Wilczyński zaproponował parkometry celem rozwiązania problemu z 
parkowaniem  w  pierwszej  części  parkingu.  Pozwoli  to  petentom  na  szybkie  załatwienie 
sprawy w urzędzie.  

14. Zamknięcie LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Rady  Olga 

Kołoszczyk o godz. 1259  zamknęła obrady LXVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.
 

Przewodnicząca
Rady Powiatu Sieradzkiego

/-/Olga Kołoszczyk

Protokołowała:
Joanna Kołodziejczyk




